

# 描金、银施工工艺 PAINTED GOLD&SILVER

本公司推出的描金描银系列产品主要用于欧式家具线条或雕花处手工描金银用，施工方便，可以代替贴金箔银箔工艺。

Paint trace silver series products of the company is mainly used for European furniture lines or carve patterns or designs on woodwork paint by hand with silver, construction is convenient, can replace the paste gold foil silver foil technology.

## 施工方法

- 开罐搅拌均匀，直接用1-7号狼豪油画笔浸入本产品后在干燥好的亮光面漆上描绘。

## 注意事项

- 在充分干燥的亮光面漆上描绘本产品方能获得最佳亮度及施工效果；无需打磨，均匀描绘即可，无需另外罩光；48小时后方能获得最佳硬度及附着力。
- 施工人员需要具有一定的美术功底，方能达到期望的施工效果；不可以同时在一处描2笔，以避免色差；描错的地方，用棉布蘸稀释剂可以清理干净。
- 本产品粘度为描涂的施工粘度，如果需要喷涂，请适当加入专用稀释剂，按主剂：稀释剂=1：0：3调配；喷涂越厚，颜色越深。
- 开罐未使用完的产品，注意密封保存，不影响再次使用；如果发现混入灰尘等颗粒物用200目过滤网过滤后可以正常使用。
- 高温高湿环境下慎用，可能产生白或光泽不均匀或失光的情况。

## 包装规格

- 1kg

## THE CONSTRUCTION OF THE SPECIFICATIONS

- Open the pot evenly, directly with 1-7 wolf Hao oil brush immersed in the product after the dry light painted on the paint.

## MATTERS NEEDING ATTENTION

- In the full dry gloss paint painted on the product in order to obtain the best brightness and construction results; no grinding, even portrayed, no additional cover; 48 hours before the best hardness and adhesion.
- Construction workers need to have a certain artistic foundation, in order to achieve the desired construction effect; can not at the same time in a description of 2 pen, in order to avoid color; description of the place, with cotton cloth dipped in thinner can clean up.
- The viscosity of the product is painted construction viscosity, if you need to spray, please add a special diluent, according to the main agent thinner = 1:0:3 deployment; spray thicker, the deeper the color.
- Can not use the product, pay attention to the preservation of sealed, does not affect the re-use; if found mixed with dust and other particles with 200 mesh filter can be used normally.
- High temperature and high humidity environment with caution, may produce white or gloss uneven or loss of light situation

## PACKING SPECIFICATION

- 1kg

产品编号 Product No.	产品名称 Product name	规格 Specifications	备注 Remarks
RB-701	特亮描银 Bright silver tracing	1kg	描金描银产品为特殊丙烯酸树脂加电镀色精心配制而成，本产品针对欧式家具线条或雕花处手工描金描色银使用，施工简单，可以替代金箔银箔，待面漆实干后均匀描图，如需喷涂，请按照加RB-777稀释剂开稀即可，此系列产品附着力优异，颜色艳丽持久。  Gold and silver tracing products are made of special acrylic resin and electroplating color. This product is designed for European furniture lines or carved places. It is easy to use. It can replace gold foil and silver foil. After the finish coat is dry, it can be traced evenly. If you need to spray, please open it in accordance with rb-777 diluent. This series of products have excellent adhesion and bright and lasting color.
RB-702	特亮描香槟银 Champagne Silver	1kg	
RB-703	特亮描珠光 Bright pearl	1kg	
RB-705	特亮描金 Highlight gold	1kg	
RB-706	特亮描黄金 Bright gold	1kg	
RB-707	特亮描香槟金 Super bright champagne gold	1kg	
RB-708	特亮玫瑰槟金 Bright rose and betel gold	1kg	
RB-708	特亮描苹果金 Bright apple gold	1kg	
RB-710	特亮描土豪金 Super bright description of local hero gold	1kg	
RB-777	专用稀释剂 Special diluent	1kg	